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ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Šúrovce, 

dňa 20.03.2024 o 17:00 hod vo svadobke KD Šúrovce 
 
Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Informácia o materiáloch ZŠ s MŠ Šúrovce: 

a. Inovovaný školský vzdelávací program 
3. Informácia o výchovno-vyučovacích výsledkoch za 1. polrok 2023/2024 
4. Návrh na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried ZŠ, MŠ v šk. roku 

2024/2025 
5. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2023 
6. Informácia o výsledku inventarizácie majetku školy  
7. Diskusia – Šúrovské hry 
8. Uznesenie 
9. Záver 

 
 

Zápis o priebehu:  
 
K bodu 1 
 
 Zasadnutie otvorila predsedníčka RŠ p. Delinčáková, ktorá privítala prítomných 
členov rady školy, p. starostku, p. Kuchárovú a p. Hanákovú. Zasadnutia sa nezúčastnili                           
p. Haršányiová, ktorá svoju neúčasť riadne ospravedlnila,  p. Viskupič a p. Báby svoju 
neúčasť neospravedlnili.  

Program zasadnutia bol všetkým členom zaslaný mailom a bol aj riadne zverejnený                         
na webovej stránke školy. Všetci prítomní s programom súhlasili.  
 
K bodu 2 
 
 Pani Hanáková zdôvodnila, prečo nebol Školský vzdelávací program predložený 
v riadnom termíne. Pani Kuchárová informovala členov o zmene v ŠkVP.  

 

K bodu 3 
 

Pani Kuchárová informovala členov RŠ o výchovno–vyučovacích výsledkoch                    
za 1. polrok 2023/2024.  

 
K bodu 4 

 
Pani Kuchárová informovala členov RŠ o návrhu na počty prijímaných žiakov 

a návrhy na počty tried ZŠ, MŠ v šk. roku 2024/2025. Škola plánuje otvoriť 1 triedu prvého 
ročníka.  Vzhľadom na počty prijatých žiakov do ZŠ sa budú môcť prijať potom deti do MŠ.                                 
Je predpoklad, že by mohli byť prijaté všetky deti našej obce.  

Pripomienky členov RŠ boli zodpovedané p. Kuchárovou.  
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K bodu 5 
 

Správa bola zasielaná školou až dnes, čiže členovia nemali možnosť sa so správou 
oboznámiť skôr, p. Kuchárová predložila vytlačené zostavy k nahliadnutiu.  
 Členovia RŠ sa so správou oboznámili, vyjadrili svoje názory a pripomienky.  
 Pani Kuchárová informovala o problémoch s personálnym obsadením miesta 
ekonóma/ekonómky školy. Podklady uchádzačov (životopisy) poskytne novej p. riaditeľke 
školy. Problém vidí vo finančnom ohodnotení zamestnanca, preto sa zatiaľ s nikým na zmluve 
nedohodla.  
  
K bodu 6 
 

K informácii o výsledku inventarizácie majetku školy sa vyjadrila p. Kuchárová. Bolo 
vymenované nové zloženie jednotlivých komisií. Urobila sa riadna inventúra kabinetov, tried. 
Následne zasadla vyraďovacia komisia, ktorá spísala zápisnice, návrhy čo vyradiť                             
a čo ponechať. Zostal zoznam majetku školy v hodnote okolo 3.000,00€ (lavice, stoličky, 
skrinky), problémové veci zostali evidované v majetku, ale nie sú v škole.  

Členovia RŠ vyjadrili svoje dotazy, na ktoré im p. Kuchárová odpovedala. 
Inventúra ešte nie je dokončená, p. Kuchárová sa musí stretnúť s predsedníčkou 

vyraďovacej komisie, s p. Kovarskou a urobiť záverečnú správu.  
Predsedníčka RŠ poprosila p. Kuchárovú, aby tak urobili ešte do nástupu novej                        

p. riaditeľky do funkcie. Záver inventúry bude predložený na nasledujúce zasadnutie RŠ.  
 

K bodu 7 
 

  Pani Kuchárová informovala členov RŠ, že stanovila predpokladaný termín 
Šúrovských hier, avšak podrobnosti ešte dohodnú na pracovnej porade, ktorú plánujú budúci 
týždeň. Zo strany pedagógov predpokladá vôľu organizovať tieto hry. 
 Pani Dlhošová (verejnosť) predniesla svoju otázku ohľadom zmeny pobytu svojho 
dieťaťa v MŠ z poldennej na celodennú z dôvodu zamestnania sa. Pani Kuchárová je na 
otázku odpovedala.  
 Pani starostka informovala prítomných, že novú pani riaditeľku školy bude menovať                 
do funkcie k 28.3.2024.  
 
K bodu 8 
 
Návrh na uznesenie: 

 
 

UZNESENIE 
zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Šúrovce, 

dňa 20.03.2024 o 17:00 hod vo svadobke KD Šúrovce 
 
 
 Rada školy schvaľuje: 
 

1. Inovovaný školský vzdelávací program pre ZŠ 
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Rada školy berie na vedomie: 
 

1. Informáciu o výchovno-vyučovacích výsledkoch za 1. polrok 2023/2024 
2. Návrh na počty prijímaných žiakov a návrhy na počty tried ZŠ, MŠ v šk. roku 

2024/2025 
3. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2023 
 
Za: 8 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 
Zasadnutie rady školy ukončila a prítomným poďakovala za účasť predsedníčka rady 
školy Mgr. Gabriela Delinčáková. 
 
 
V Šúrovciach, dňa 20.03.2024 
 
 
Zapísala: Mgr. Gabriela Delinčáková   ......................................... 
  
Overil: Ing. Martin Mlích    ......................................... 


